
 

Αθήνα, 30/04/2020 

Ερώτηση  

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

  τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

   

Θέμα: «Επικρατούσες συνθήκες σε στρατόπεδα της χώρας εν μέσω πανδημίας»  

 

Σύμφωνα με καταγγελίες στρατιωτών που είδαν το φως της δημοσιότητας, η κατάσταση 

που επικρατεί σε αρκετά στρατόπεδα της χώρας μας είναι το λιγότερο αποκαρδιωτική. 

Παρότι και πριν την έλευση της πανδημίας υπήρχαν προβλήματα, όπως η ελλιπής 

καθαριότητας των χώρων, το χαμηλής ποιότητας φαγητό, οι απαρχαιωμένες κτιριακές 

εγκαταστάσεις, η έλλειψη θέρμανσης και ζεστού νερού, η κατάσταση χειροτέρευσε με την 

αναστολή των αδειών εξαιτίας των υγειονομικών μέτρων για τον περιορισμό της διασποράς 

του κορονοϊού.  

Σήμερα χιλιάδες στρατιώτες καλούνται να ζήσουν εγκλωβισμένοι σε στρατόπεδα, 

λαμβάνοντας το ποσό των 8,62€/μήνα χωρίς να μπορούν να βγουν καθόλου. Την ίδια 

στιγμή, σύμφωνα πάντα με τις ίδιες καταγγελίες, υπάρχουν στελέχη που έχουν τη 

δυνατότητα να μπαίνουν το πρωί στο στρατόπεδο και να αποχωρούν το μεσημέρι, όταν 

συμπληρώσουν το ωράριο εργασίας τους. 

Με δεδομένα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί:  

1. Με ποια κριτήρια έγινε αυτός ο διαχωρισμός, με τους στρατιώτες να παραμένουν 

εντός των στρατοπέδων, απόφαση που δεν επεκτείνεται στα υψηλότερου βαθμού 

στελέχη; 

2. Αν οι στρατιώτες έπρεπε να μείνουν εντός για να περιοριστεί η διασπορά του ιού, 

γιατί δεν έχουν ληφθεί μέτρα στήριξής τους, λχ καταβολή ενός επιδόματος στην 
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κατεύθυνση του επιδόματος που δόθηκε σε υπαλλήλους επιχειρήσεων των οποίων η 

λειτουργία έχει μπει σε αναστολή;  

3. Θα ληφθεί κάποια τέτοια πρωτοβουλία έστω και τώρα; 

4. Θα γίνουν βήματα ψυχολογικής στήριξης των στρατιωτών που βιώνουν μια ιδιαίτερη 

κατάσταση εγκλωβισμού σε ένα ήδη δύσκολο περιβάλλον όπως αυτό των 

στρατοπέδων; 

5. Μέχρι πότε θα ισχύει η αναστολή χορήγησης αδειών;   

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

       

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 


